
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 35. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 stycznia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka  

Panie Ministrze! 

Budowa drogi ekspresowej S11 znalazła się w planach do realizacji w latach 2007–2013. W sierpniu 

2015 r. rząd wpisał budowę trasy szybkiego ruchu S11 na listę podstawową programu budowy dróg. Niestety 

PiS wykreślił budowę tej drogi z planów rządowych, a na jej miejsce wprowadził S19, która miała przebiegać 

wzdłuż tzw. ściany wschodniej. Po paru latach S11 ponownie została wpisana na listę przez ten sam rząd, 

który wcześniej wykreślił tę inwestycję.  

W związku z przedstawioną sytuacją proszę o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Dlaczego budowa drogi S11 została wykreślona z rządowych planów? 

2. Ile miała kosztować realizacja inwestycji w roku 2015, a ile będzie kosztować teraz? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

 
 


